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KF § 28  DNR: KF/2008.35 
 
Fastställande av dagordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Monika Olsberg föreslår att punkt 9 ”Besvarande av 
enkel fråga angående underskott i den politiska verksamheten” utgår från dagordningen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Den reviderade dagordningen godkännes. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 29  DNR: KF/2008.28 
 
Redovisning av sammanräkning från länsstyrelsen 
 
Länsstyrelsen i Kalmar län meddelar i protokoll 2008-02-18 att Eva Kennedy (s) utsetts 
till ny ledamot och Inger Gustavsson (s) utsetts till ny ersättare i kommunfullmäktige 
efter avgående ledamoten Stefan Hultqvist (s). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Redovisningen läggs till handlingarna. 
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KF § 30  DNR: KF/2008.33 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven annonsering i 
ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, annonsering på 
kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga ledamöter. Därjämte 
har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 31  DNR: KF/2008.34 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor ställdes. 
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KF § 32  DNR: KU/2006.199 
 

KS 08-02-12, § 18 
Avslutningsplan för Kolsrums avfallsanläggning 
 
Tekniska förvaltningen har haft en diskussion med Länsstyrelsen avseende en ändring i 
reviderad tidplan för sluttäckning av Kolsrums deponi. Bifogad tidplan och 
utbetalningskalkyl är avstämd med Länsstyrelsen.  
 
Avsättning av medel motsvarande 11,4 mkr skall göras i balansräkningen med följande 
utbetalningsprognos: 

 
        År Belopp (mkr) Nuvärdesberäknat 

2008 1,5 mkr  1,59 mkr 
2009 1,0 mkr  1,01 mkr 
2010 0,5 mkr  0,49 mkr 
2011 0 
2012 0 
2013 0 
2014 0 
2015 2,5 mkr  1,95 mkr 
2016 2,5 mkr  1,86 mkr 
2017 2,5 mkr  1,77 mkr 
2018 2,5 mkr  1,71 mkr 
Totalt 13,0 mkr  11,38 mkr 

 
Kommunchefen redovisar ovanstående kalkyl. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna reviderad tidplan för sluttäckning av Kolsrums deponi. 
 
En avsättning motsvarande 11,4 mkr görs i balansräkningen enligt ovanstående 
utbetalningsplan. 
_____ 
 
Tekniska chefen Peter Siilak redovisar ärendet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna reviderad tidplan för sluttäckning av Kolsrums deponi. 
 
En avsättning motsvarande 11,4 mkr görs i balansräkningen enligt ovanstående 
utbetalningsplan. 
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KF § 33 DNR: 20044099 
 DNR:KU/2006.185 
 
Tjänstemannaorganisationen 
 

KS § 355 07-10-30 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar att arbetet med tjänstemannaorganisationen 
pågår. Avstämning har skett utifrån enkätsvaren som har lämnats över till 
kommunledningsutskottet och förvaltningscheferna. Möte har  
genomförts med förvaltningscheferna och kommunledningsutskottet om 
organisationsöversynen. Vad behövs för kompetens som saknas idag? Vilka områden 
prioriteras idag?. Skapa verktyg för politiken angående resursfördelning. Besluten ska 
vara så tydliga så tjänstemännen kan återkoppla till politiken. Viktigt att skapa mätbara 
verksamhetsmål för att följa kommunallagen samt skapa effektiva 
uppföljningsinstrument. 
 
Återbesättning kommer att ske av två tjänster på ekonomi- och personalsidan. 
En tredje funktion behövs som håller ihop projekten och som har kunskap i att söka 
projekt. En kvalitetssäkring av projektredovisningarna. Finansiering finns pengar 
avsatta för ekonomi och personal. Projektsammanhållaren finansieras av projektmedel.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefens rapport godkännes. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att rekrytera personal till ekonomi, personal och 
projektfunktionerna genom annonsering. 
 
Tjänstemannaorganisationen tas upp på nytt vid kommunstyrelsens extra sammanträde 
den 6 november. 
_____ 
 

KS § 383 07-11-06 
Kommunstyrelsens beslut 
  
Kommunchefen får i uppdrag att till nästkommande kommunstyrelsemöte ge förslag på 
tjänstebeskrivning som kan täcka handläggning av frågor kring lokal utveckling, 
inflyttarservice beredskapsverksamheten. Förslaget skall redovisas på kommunstyrelsen 
i december.  
_____ 
 
Kommunchefen redogjorde över hur arbetet fortskrider med översynen av 
tjänstemannaorganisationen. 
 

KS § 403 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
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KF § 33 DNR: 20044099 
 DNR: KU/2006.185 
 
Kommunchefen får i uppdrag att intensifiera arbetet med översyn av 
tjänstemannaorganisationen. Enligt tidplanen ska den nya organisationen sättas i  
 
drift i samband med återbesättning av personal- och ekonomifunktionen där rekrytering 
skall ske omgående. 
_____ 
 
Kommunchefen informerar om att han planerar att återinrätta en heltidstjänst som 
personaladministratör, eftersom behovet är mycket stort.  
 
Personal från skola, social och fritid har i en gemensam skrivelse till kommunstyrelsen 
framfört synpunkter på att personalbemanningen vid Tegelbruket ej räcker till. 
 
Det har under ett antal år lösts med hjälp av bl a projekt, tjänstledigheter som tillsatts 
med vikarier. 
 
Fr o m årsskiftet -07/-08 är dock situationen en annan, då bemannas Tegelbruket av 1,5 
tjänst ungdomskonsulent, fördelat på två personer. Öppethållandet vid Tegelbruket är 4 
kvällar/vecka, tisdag – fredag, samt en del helgarrangemang. Detta är en ohållbar 
lösning med den personalbemanning som nu råder då det vid varje tillfälle går åt minst 
2 personal. 
 
En lösning skulle vara en 50%-ig tjänst, kostnad 200.000 kronor/ år. 
 
Diskussioner har förts mellan verksamhetscheferna om att gemensamt inom skola, 
social och fritid kunna dela denna kostnad inom befintliga ramar, men kommit fram till 
att detta inte är möjligt. 
 
Återstår då två förslag, det ena att 200.000 kronor tillförs i 2008 års budget eller att 
Kulturcentrum ”Tegelbruket” halverar sitt öppethållande till två kvällar/vecka. 
 
Kommunstyrelsen diskuterar personalbehovet vid Tegelbruket. Mona Svensson föreslår 
att man efterhör om hjälp går att få genom föreningslivet.  
 

KS § 438 07-12-18 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att finansiering av personalhandläggare, ansvarig 
personalfunktion samt ekonomifunktion skall ske inom befintlig budgetram. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att personal från kultur och fritidsförvaltningen omfördelas 
för att täcka behovet av personal på Tegelbruket för bibehållet öppethållande. Dessutom 
föreslås en ökad samverkan med föreningslivet.  
_____ 
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KF § 33 DNR: 20044099 
   DNR: KU/2006.185 

KU § 9 08-01-16 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerar om att 
konsekvensbeskrivningar håller på att tas fram och att de ska presenteras för de fackliga 
organisationerna. Ett förhandlat förslag till ny organisation skall finnas klart till 
kommunstyrelsen den 12  
februari. Därefter skall eventuella förändringar av organisationen beslutas av 
kommunfullmäktige. 
 
Kritik riktas från ledamöter mot organisationsupplägget där två chefstjänster 
utannonseras för samma enhet. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Rapporten godkännes. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde redovisar kommunchefen förslag till 
tjänstemannaorganisation. 
 
Förslaget bygger på en indelning av organisationen i  kommunledningsstab, 
strategisk stab,  en mjuk och en hård sektor. 
 
Kommunledningsstaben utgör en serviceorganisation till verksamheter, 
politiker och medborgare. 
 
Strategistaben ska arbeta med strategifrågor och utvecklingsfrågor. 
 
Den mjuka sektorn innehåller barn och utbildning, de sociala verksamheterna 
samt kultur, fritid och turism. Den hårda sektorn innefattar teknik, miljö, bygg 
och räddning. 
 
Översyn av delegationsordningen behöver göras i anslutning till införandet av 
ny tjänstemannaorganisationen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande vill vidareutveckla och skapa forum för 
dialogen mellan chefstjänstemän och den politiska ledningen.  
 
Förhandlingar har skett med de fackliga företrädarna.  Enligt 
förhandlingsprotokollet daterat 2008-02-05 redovisas följande yrkanden: 
 
Lärarförbundet yrkar att fortsatta förhandlingar rörande skolans förändrade 
organisation ska ske efter det att kommunfullmäktige antagit förslaget. 
 
SSR yrkar att en översyn om arbetssituationen vid IFO ska ske. 
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KF § 33 DNR: DNR: 20044099 
   DNR: KU/2006.185 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunchefens förslag till 
tjänstemannaorganisation med följande tillägg: 
 
Förslaget skall tydliggöras gällande tillskapande av en 
informations/kommunikationsansvarig som arbetar med extern information. 
 
Ett förtydligande görs angående vilken personal som skall finnas direkt under 
kommunchefen. 

 
Ägarfrågan kring kommunens samtliga fastigheter och lokaler definieras. 
 
Förslaget skall tydliggöras gällande utveckling, bemanning och finansiering 
av den strategiska staben. 
 
De två befintliga utskotten behålls inom mjuk sektor 
 
Organisationen prövas under två år och därefter sker en utvärdering. 
Förordnande av de nya tjänsterna sker på två år. 
 
Delegationsordningen ska anpassas till den nya organisationen. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisar förslaget till ny tjänstemanna- och 
förvaltningsorganisation. En informations- och kommunikationsstrategi ska 
tas fram rörande extern och intern information. Direkt under kommunchefen 
kommer personalchef, ekonomichef, utredare, verksamhetschefer, personal 
inom den strategiska staben samt kanslipersonal att finnas. Kommunchefen 
redovisar att kommunstyrelsens förslag är inarbetat i det dokument som har 
tillställts ledamöterna. 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) anser att förslaget till tjänstemannaorganisation 
inte redovisar några besparingar vilket var huvudsyftet med att förändra 
organisationen. Hon ifrågasätter tillsättande av tjänsterna som personalchef, 
ekonomichef, projektsamordnare och utredare. Länsstyrelsen har påtalat 
jävssituationen inom miljö- och bygg som den är organiserad idag, men i 
förslaget har inga åtgärder vidtagits för att ändra på det. 
 
Leif Gustavsson (m) påtalar att kommunfullmäktiges uppdrag till 
kommunstyrelsen var att minska administrationen. Dessutom saknar han en 
kostnadsredovisning i framlagt förslag vad organisationsförändringen 
innebär. 
 
Jonas Erlandsson anser att ekonomichefstjänsten ej behöver återbesättas utan 
att det utses en ekonomiansvarig dels för den mjuka sektorn och dels för den 
hårda sektorn.  
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KF § 33 DNR: DNR: 20044099 
   DNR: KU/2006.185 
 
Yrkande 
 
Leif Gustavsson (m) yrkar på återremiss av ärendet då det saknas en 
kostnadsredovisning i förslaget. 
 
Ajournering 
 
Roger Samuelsson (s) begär ajournering. Sammanträdet ajourneras 10 
minuter mellan kl 19.45-19.55. 
 
Yrkanden 
 
Diana Bergeskans (s) yrkar, att utvärdering av tjänstemannaorganisationen 
tidigareläggs och genomförs vid årsskiftet 2009/2010, att kommunchefen ges 
möjlighet att arbeta med de uppgifter som ingår i hans anställning samt att om 
ingen ekonomichef rekryteras istället undersöka möjligheten med en 
ekonomiansvarig en för vardera sektor. 
 
Ewa Engdahl (c) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att 
tjänstemannaorganisationen träder i kraft när kommunfullmäktiges beslut 
vunnit laga kraft samt att utvärderingen sker vid årsskiftet 2009/2010. 
 
Ajournering 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Monika Olsberg (m) begär ajournering. 
Sammanträdet ajourneras mellan kl 20.05-20.10. 
 
Proposition 
 
Kommunfullmäktiges ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag och 
finner att kommunfullmäktige bifaller detta. Därmed faller Leif Gustavssons 
återremissyrkande. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige ställer sig bakom kommunstyrelsens förslag till 
tjänstemannaorganisation med följande tillägg: 
 
Förordnande av de nya tjänsterna sker på två år. 
 
Delegationsordningen ska anpassas till den nya organisationen. 
 
Ewa Engdahls tilläggsyrkande bifalles att tjänstemannaorganisationen träder i 
kraft när kommunfullmäktiges beslut vunnit laga kraft samt att en utvärdering 
sker vid årsskiftet 2009/2010. 
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KF § 33 DNR: DNR: 20044099 
   DNR: KU/2006.185 
 
Reservation 
 
Leif Gustavsson och Gunnar Hult reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 34  DNR: KU/2006.435 
 
Bildande av energibolag 
 

KS § 403  05-12-20 
Tekniska förvaltningen har fått i uppdrag att upphandla upphandlingsunderlag för drift 
av fjärrvärmecentralerna. 
 
Uppdraget har gått till Carl Bro Energikonsult i Kalmar. 
 
Vid liknande upphandlingar på andra orter har allt lagts i samma "påse" vilket har 
stängt ute lokala aktörer både på bränsle- och joursidan. Vidare har de reella 
kostnaderna för varje del aldrig framkommit. 
 
Raymond Asp informerar om att tekniska utskottet vid sitt sammanträde 2005-12-19 
beslutat föreslå att upphandlingen delas upp i 3 delar samt att föreslå kommunstyrelsen 
att ett energibolag snarast bör bildas. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet remitteras till kommunledningsutskottet som undersöker möjligheten att bilda 
ett energibolag. 
_____ 
 

KU § 24  06-01-11 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Frågan om det ska bildas ett fjärrvärmebolag skickas på remiss till partigrupperna. Svar 
ska vara inkomna till kommunstyrelsens sammanträde den 31 januari 2006. 
_____ 
 

KS § 23  06-01-31 
Kommunalrådet Ewa Engdahl meddelar, att hon har varit i kontakt med Energikontor 
Sydost som informerat om att upphandlingen kan ske som en förenklad upphandling. 
Hon anser att upphandlingsunderlaget behöver omarbetas. 
 
Följande partigrupper har svarat på frågan att bilda ett energibolag och är positiva till 
detta: 

 
 1. Centerpartiet. 
 2. Kristdemokraterna. 
 3. Folkpartiet liberalerna. 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet återremitteras för omarbetning av upphandlingsunderlaget. 
_____ 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 

KU § 96  06-03-08 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar från möte med Energikontor 
Sydost 2006-03-02. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunledningsutskottet är positiv till bildande av ett energibolag. 
 
Ärendet diskuteras vidare i partigrupperna och tas därefter upp på nytt till behandling i 
kommunledningsutskottet. 
 
Kontakten med Energikontor Sydost fortsätter.  
_____ 

  
KU § 117 06-04-05 

Avtalet med Sydkraft Värme AB är förlängt att gälla till och med 2006-05-31 på 
oförändrade villkor. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kontakt tas med Sydkraft Värme AB samt Energikontor Sydost. 
______ 
 

KS § 151 06-04-25 
Kommunalrådet Ewa Engdahl meddelar att en del i Högsby kommuns strategi för att 
utveckla och öka den biobränslebaserade värmeförsörjningen inom Högsby kommun, 
har diskussioner inletts för att utreda möjligheterna att etablera samägt energibolag. 
Förutom kommunen är andra energibolag samt delar av det lokala näringslivet möjliga 
samverkansparter.  

 
I syfte att skapa tid för en framåtriktad dialog och finna former för hur, och i vilka 
konstellationer, den biobränslebaserade värmeförsörjningen bäst skall utvecklas i 
Högsby, har kommunen för avsikt att förlänga innevarande avtal med EON i första 
hand 1 år.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Rapporten godkännes. 
_____ 
 

KU § 142 06-05-02 
Avtalet med E.ON Försäljning Sverige AB är förlängt att gälla till och med 2007-05-
31. Parterna är överens om att förutom priser som anges i huvudavtalets prisbilaga 
skall Högsby kommun erlägga en avgift om 10.000 kronor per månad under tiden som 
detta tillägg avser, 2006-06-01 –2007-05-31. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Godkänna upprättat förslag till förlängning av värmeavtal med EON 
2006-06-01 – 2007-05-31. 
______ 
 

 KS § 222 06-05-23 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets förslag bifalles. 
_____ 
 

KS § 215 06-05-23 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Kommunstyrelsen inrättar en arbetsgrupp bestående av tre politiker, tekniska chefen 
och en representant från Energikontor Sydost 
 
Raymond Asp, Stefan Dunberg och Lars Axetun utses till ledamöter i arbetsgruppen.   
_____ 
 

KU § 221 06-09-06 
Carl Bro AB i Kalmar har gjort en kalkyl om möjligheten och kostnaderna för 
att sammankoppla värmecentralerna i Högsby, Ringvägen-Fröviskolan samt 
Fröviskolan-Mogården. De bedömer att en sammankoppling av 
värmecentralerna skulle kosta cirka 2 Mkr och då är rörbryggan över Emån 
exkluderad. 
 
Tekniska chefen Peter Siilak redovisar i skrivelse daterad 2006-08-15 att: 
 

• Klimpbidraget kan ge emellan 10-15% av entreprenadsumman. 
 

• Bedömningen är att den tänkta besparingen på el/olja ej motiverar 
denna investering. 

 
• Beräknad besparing per år är 150.000 kronor. Investeringen uppgår till 

3 miljoner. 
 

• Det man uppnår är stor säkerhet i systemet ifall en panna skulle falla 
ifrån.  

 
• Övrigt så tillförs en bro över Emån som skulle knyta ihop 

utbildningscenter och Fröviskolan. 
 
Peter Siilak rapporterar om det pågående arbetet med energihanteringen. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Rapporten godkännes. 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Ärendet behandlas på kommunstyrelsen i september. 
_____ 
 

KS § 330 06-09-26 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet behandlas på kommunstyrelsen i oktober. 
_____ 
 
Peter Siilak rapporterar om det pågående arbetet med energihanteringen. 
 
Ewa Engdahl betonar vikten av att snabbt komma till en konkret lösning av 
kommunens energihantering. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet behandlas på kommunstyrelsen i oktober. 
_____ 
 

KS § 372 06-10-24 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Energigruppen får i uppdrag att tillsammans med kommunledningen lämna 
förslag till lösning. Arbetet ska vara klart vid årsskiftet. 
_____ 

KS § 435 06-12-13 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Upphandlingsunderlaget för energiförsörjning kompletteras enligt Energikontor Sydosts 
förslag. 
_____ 
 

KS § 8 07-01-08 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Till arbetsgrupp utses: 
 
Patrik Köhler 
Raymond Asp 
Anders Svensson 
 
Till sammankallande utses Patrik Köhler. 
_____ 

KU § 114 07-04-04 
Teknisk chef Peter Siilak redogör för den pågående energiupphandlingen. 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 17(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Upphandlingen omfattar alternativ uppvärmning av skolorna i Fagerhult och Ruda, 
Välengården i Fagerhult samt Aboda Klint. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Godkänna informationen. 
_____ 
 
Vid kommunledningsutskottets sammanträde 2007-08-15, § 212 redovisade Patrik 
Köhler arbetet i energigruppen. 
 
En översiktlig studie för införandet av fjärrvärme i Högsby tätort har genomförts. För 
att kunna gå vidare i utredningsarbetet med MKB-ansökan, , tomtfrågan, fastställande 
av taxor marknadsföring samt förfrågningsunderlag och vissa förtida investeringar 
erfordras ett beslut i kommunen enligt följande: 
 
1. Ett Energibolag bildas och detta skall initialt ägas till 100 % av Högsby 

kommun.Till energibolaget överförs snarast nuvarande fjärrvärmeverksamhet 
med försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget kan även andra energi och 
miljörelaterade verksamheter överföras. Ett startkapital tillförs bolaget. 
(Minimum 100 000 kr.) 

 
2. Energibolagets styrelse skall bestå av 5 ledamöter varav tre politiska företrädare 

och två externa ledamöter. Styrelsen skall ha 3 ersättare varav två politiska 
företrädare och en extern ledamot.  

 
3. Energibolagets styrelse utses av Kommunfullmäktige.  

 
4. Energibolagets styrelse utser och anställer VD.  
 
5. Energibolaget får mandat att fortsätta och verka för införandet av fjärrvärme och 

upphandling av exempelvis värmekulvertar, undercentraler samt 
produktionsanläggning i Högsby kommun mot ett bindande beslut. 

 
6. Energibolaget får mandat att på Högsby kommuns uppdrag utföra övriga energi 

och miljörelaterade uppdrag. 
 
7. Energibolaget redovisar kostnader för investeringar till kommunstyrelsen. 
 
Till denna utredning för beslut bifogas: 
 
• Karta över stamkulvert 
• Principritning för det sammankopplade fjärrvärmenätet 
• Layout, möjlig panncentral 
• Tidplan 
• Budget för Etapp 1 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Kommunstyrelsen föreslog 2007-08-28, § 272 att ställa sig bakom energigruppens 
förslag. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-09-20, § 165 att ärendet återremitteras till 
arbetsgruppen för bildande av energibolag för komplettering av handlingarna med 
bolagsordning, styrelse, revisorer och ägardirektiv. 
 

KU § 303 07-12-04 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) redovisar förslaget till ägardirektiv 
och bolagsordning. Vidare föreslår han att tekniska utskottets ledamöter väljs till 
interimsstyrelse med uppgift att arbeta vidare med bildandet av bolaget. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Energi AB godkännes. Tekniska utskottets 
ledamöter väljs till interimsstyrelse för tiden fram till extra bolagsstämma. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
 

KS § 437 07-12-18 
Frågor ställdes angående storleken på aktiekapital och dess finansiering samt 
interimsstyrelsens uppgift. Då ansvarig tjänsteman ej fanns tillgänglig yrkades på 
återremiss. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet återremitteras till kommunledningsutskottet. 
___ 
 

KU § 26 08-01-16 
Christer Langner och Claes Nilsson, Energikontor Sydost, redogör för de förberedande 
studier för fjärrvärmehantering i Högsby tätort som gjorts under 2006 och 2007. 
Dessutom redovisas jämförelser med andra energibolag.  
Därefter redovisas förslag till stadgar samt ärendegång för bildande av energibolag. 
Christer Langner menar att satsningen ligger helt i linje med policyn ”Möjligheternas 
kommun”. 
 
Claes Nilsson redovisar kartmaterial samt förslag till placering av värmeverk och 
Christer Langner rapporterar att tekniska kontoret har genomfört en inventering av 
presumtiva kunder längs ledningsnätet. 
 
En utbyggnad av fjärrvärme i Högsby tätort kan ske i flera steg. Bedömningen är att 
redan det första steget som enbart gäller fastigheter som i nuläget är anslutna till 
kommunala värmeverk beräknas ge positivt resultat inledningsvis. 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Ewa Engdahl ställer frågan huruvida det är möjligt att producera elenergi i planerad 
anläggning. Claes Nilsson anser att anläggningen är för liten för att detta skall bli 
lönsamt. 
 
Det påtalas att det är viktigt att redan från början dimensionera rörledningarna för 
framtida behov. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
1. Ett energibolag bildas, Högsby Energi AB, HEAB. 
 
2. Förslag till bolagsordning och ägardirektiv godkännes med ändring av att 

mandatperioden ska vara 1 år. 
 
3. Under en period från extra bolagsstämma till ordinarie årsstämma utses en styrelse 

bestående av tekniska utskottets ledamöter Raymond Asp (s), Patrik Köhler(m) 
och Kerstin Karlström (c) samt som externa ledamöter Claes Nilsson och Christer 
Langner.  

 
4. Till revisorer utses kommunens revisorer Elisabeth Hultqvist(s), Mats Persson(s), 

Eva Kennedy(s), Tore Carlsson(c) och Lars-Erik Lindén(m). 
  
5. Till ombud vid extra bolagsstämma utses kommunstyrelsens ordförande Ewa 

Engdahl (c). Till ombudets ersättare utses kommunstyrelsens vice ordförande 
Andreas Furuskog (s). 

 
Kommunchef Joakim Malmdal får i uppdrag att redovisa finansiering av aktiekapitalet 
till kommunstyrelsens februarisammanträde. 
_____ 
 

KS 08-02-12, § 23 
Kommunstyrelsens förslag 
 
1. Ett energibolag bildas, Högsby Energi AB, HEAB. 
 
2. Förslag till bolagsordning och ägardirektiv godkännes med ändring av att 

mandatperioden ska vara 1 år. 
 
3. Till energibolaget överförs snarast nuvarande fjärrvärmeverksamhet med 

försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget kan även andra energi och 
miljörelaterade verksamheter överföras. Ett aktiekapital om 100 tkr tillförsäkras 
bolaget. Finansiering sker via rörelsekapitalet.  

 
Kommunens valberedning lämnar förslag till ledamöter och ersättare i styrelsen, 
revisorer och ombud till extra bolagsstämman. 

 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 20(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
Tekniska chefen Peter Siilak redovisar ärendet. 
 
Yrkande 
 
Jonas Erlandsson (s) yrkar, med instämmande av Leif Gustavsson (m), en ändring i 
bolagsordningens 8 §, första stycket, och föreslår följande lydelse: ”Styrelsen skall 
bestå av 5 ledamöter. Styrelsen skall ha 3 suppleanter”. Resten av första stycket stryks. 
 
Ewa Engdahl (c) informerar om att underlaget till bildande av energibolaget är 
framtaget av extern kompetens och yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Proposition 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Monika Olsberg (m) ställer proposition på Jonas 
Erlandssons yrkande och kommunstyrelsens förslag och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres. 
 
Följande propositionsordning godkännes: Den som bifaller kommunstyrelsens förslag, 
röstar ja. Den som bifaller Jonas Erlandssons yrkande, röstar nej. 
 
Efter omröstningen avges 16 ja-röster, 15 nej-röster medan 1 avstår enligt särskild 
bilaga. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande föreslår en redaktionell ändring i bolagspolicyn sid. 2 
under rubriken ”Information”, andra meningen, kommunfullmäktiges ordförande 
”skall” ändras till kommunfullmäktiges ordförande ”kallar”. 
 
Yrkande 
 
Jonas Erlandsson (s) yrkar att samtliga val till energibolaget förrättas vid 
kommunfullmäktiges nästa sammanträde, då valen inte är med som en särskild punkt på 
dagordningen. 
 
Ewa Engdahl (c) med instämmande av Leif Gustavsson (m) yrkar att 
kommunfullmäktige förrättar valen idag. 
 
Proposition 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Monika Olsberg (m) ställer proposition på Jonas 
Erlandssons och Ewa Engdahls yrkanden samt frågar om fullmäktige kan godkänna att 
ärendet tas upp som en ny punkt på dagordningen och finner att fullmäktige beslutar att 
valen ska förrättas idag och tas upp som en ny punkt på dagordningen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
1. Ett energibolag bildas, Högsby Energi AB, HEAB. 
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KF § 34 DNR: KU/2006.435 
 
2. Förslag till bolagsordning, ägardirektiv och bolagspolicy godkännes med ändring 

av att mandatperioden ska vara 1 år. 
 
3. Till energibolaget överförs snarast nuvarande fjärrvärmeverksamhet med 

försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget kan även andra energi och 
miljörelaterade verksamheter överföras. Ett aktiekapital om 100 tkr tillförsäkras 
bolaget. Finansiering sker via rörelsekapitalet.  

 
Kommunens valberedning lämnar förslag till ledamöter och ersättare i styrelsen, 
revisorer och ombud till extra bolagsstämman. 
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KF § 35  DNR: KF/20024369 
 
Val av styrelse, revisorer och ombud till extra bolagsstämma till Högsby Energi 
AB 
 
Valberedningen lämnar förslag till styrelse för Högsby Energi AB enligt följande: 
 
Ordinarie 
 
Raymond Asp (s) 
Patrik Köhler (m) 
Kerstin Karlström (c) 
Claes Nilsson, extern 
Christer Langner, extern 
 
Suppleanter 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) 
Johanna KlanghGustafsson (s) 
Christer Sandgren, extern 
 
Ordförande: Patrik Köhler (m) 
Vice ordförande: Raymond Asp (s) 
 
Yrkande 
 
Leif Gustavsson (m) yrkar, att Gunnar Hult (lhk) utses till suppleant i energibolaget, 
varvid omröstning begärs. Det blir sluten omröstning eftersom ärendet avser val. Stefan 
Carlsson och Raymond Asp utses till rösträknare. 
 
Ordföranden upplyser om vilka krav som gäller för valsedlarna. 
 
Fullmäktige ajourneras i 10 minuter mellan kl 20.50-21.00. 
 
De röstande avger efter upprop enligt uppropslistan sina valsedlar i en valurna. En av 
de rösträknande prickar av de röstande vid urnan. 
 
Omröstningsresultat 
 
Antalet avgivna röster är 32. Samtliga valsedlar är giltiga. 
 
Valsedlarna delas upp i tre grupper och räknas. 
 
Gunilla Schollin-Borg och Johanna KlanghGustafsson erhåller 23 röster, Gunilla 
Schollin-Borg och Gunnar Hult erhåller 6 röster, Johanna KlangGustafsson och Gunnar 
Hult erhåller 3 röster. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
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KF § 35  DNR: KF/20024369 
 
Till styrelse för Högsby Energibolag AB utses: 
 
Ordinarie 
 
Raymond Asp (s) 
Patrik Köhler (m) 
Kerstin Karlström (c) 
Claes Nilsson, extern 
Christer Langner, extern 
 
Suppleanter 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) 
Johanna KlanghGustafsson (s) 
Christer Sandgren, extern 
 
Ordförande: Patrik Köhler (m) 
Vice ordförande: Raymond Asp (s) 
 
Valberedningen lämnar förslag till revisorer i Högsby Energi AB enligt följande: 
 
Ordinarie 
 
Elisabeth Hultqvist (s) 
Lars-Erik Lindén (m) 
 
Suppleanter 
 
Eva Kennedy (s) 
Tore Karlsson (c) 
 
Yrkande 
 
Elisabeth Hultqvist (s) yrkar, att kommunens revisorer får i uppdrag att inom sin 
revisionsgrupp utse revisorerna. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Valberedningen uppdrar åt kommunens revisorer att utse 2 ordinarie och 2 suppleanter 
inom sin revisionsgrupp till revisorer i Högsby Energi AB. 
 
Valberedningen lämnar förslag till ombud och ersättare vid extra bolagsstämma enligt 
följande: 
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KF § 35  DNR: KF/20024369 
 
Ombud vid extra bolagsstämma 
 
Ewa Engdahl (c) 
 
Ersättare vid extra bolagsstämma 
 
Andreas Furuskog (s) 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ombud vid extra bolagsstämma 
 
Ewa Engdahl (c) 
 
Ersättare vid extra bolagsstämma 
 
Andreas Furuskog (s) 
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KF § 36  DNR: KF/2008.45 
 
Besvarande av enkel fråga angående Unicafé 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2008-01-24 frågade Gunnar Hult (lhk) 
kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c)  om företaget Unicafés verksamhet. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) meddelar att hon inte kan gå in och 
redovisa enskilda bolags verksamhet. Högsby Invest AB har givit en advokat ett 
uppdrag om delgivning till företaget men företaget har inte kunnat nås. Det finns även 
fordringar på företaget från Högsby kommun avseende framförallt VA motsvarande ca 
60 tkr. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 37  DNR KU/2007.276 
 
Omdisponering av medel för ombyggnad av Järnvägsgatan i Högsby 
 
Tekniske chefen redovisade bakgrunden till ombyggnationen av Järnvägsgatan. 
Kommunen har i ett tidigare skede införskaffat en fastighet där nya Husebyvägen skall 
byggas. Avtalet med Vägverket bygger på att kommunen skjuter till medel med 1,2 mkr 
istället för 1,0 mkr som finns i budget. 
 

KU 08-03-18, § 28 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Finansiering av de 200 tkr sker via omfördelning av budgetmedel från 
fastighetsunderhåll avseende Aboda Klint 2009 till ombyggnad av Järnvägsgatan 
(Rondell Karlsson m.m). 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
_____ 
 

KS 08-03-27, § 45 
Investeringsmedel finns avsatta i 2007 och 2008 års budget avseende färdigställande av 
värmeanläggningen på Aboda Klint. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Finansiering av de 200 tkr sker via omfördelning av budgetmedel från 
investeringsbudgeten avseende Aboda Klint 2009 till ombyggnad av Järnvägsgatan 
(Rondell Karlsson m.m). 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Finansiering av de 200 tkr sker via omfördelning av budgetmedel från 
investeringsbudgeten avseende Aboda Klint 2009 till ombyggnad av Järnvägsgatan 
(Rondell Karlsson m.m). 
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KF § 38  DNR: KF/2008.41  
 
Medborgarförslag 
 
Inga medborgarförslag lämnades. 
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KF § 39  DNR: KF/2008.107 
 
Enkel fråga angående folkhälsorådet 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar hur folkhälsorådet fungerar idag. Det är viktigt att arbeta vidare med dessa 
frågor. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att det inte finns någon 
ordförande i folkhälsorådet efter Inger Gustavsson. Tillsammans med 
Folkhälsocentrum i Oskarshamn håller kommunen på att ta fram en strategisk plan för 
folkhälsoarbetet. I kommunens tjänstemannaförslag är folkhälsan en av de strategiska 
frågorna. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 40  DNR: KF/2008.108 
 
Enkel fråga angående äldreboendet 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar hur långt ärendet angående kommunens äldreboende har kommit. Kommer 
kommunfullmäktige att få någon information innan ärendet är klart? Ska förslaget från 
äldreboendegruppen ut på remiss? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl(c) svarar att äldreboendegruppen ska 
redovisa ärendet för kommunstyrelsen den 16:e april. Därefter kommer det till 
kommunfullmäktige. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 41  DNR: KF/2008.109 
 
Enkel fråga angående motion om framtidens äldreomsorg 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar hur långt motionen har kommit angående framtidens äldreomsorg. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att motionen överlämnats till 
äldreboendegruppen. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 42  DNR: KF/2008.110 
 
Enkel fråga angående Högsby Invest AB 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar vad som har hänt med bolaget Högsby Invest AB. Finns det fortfarande skulder 
kvar? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att bolaget inte är vilande. Det 
finns en fastighet med tillgångar och skulder. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 43  DNR: KF/2008.111 
 
Enkel fråga angående IT-avtal 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar om IT-avtalet som löper ut under 2008 kommer att upphandlas enligt LOU samt 
frågar hur många datorer kommunen har. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att IT-avtalet ska bevakas och 
upphandlas enligt LOU. 
 
Kommunstyrelsens ordförande återkommer angående frågan om antalet datorer i 
kommunen. 
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KF § 44  DNR: KF/2008.112 
 
Enkel fråga angående bokslutet för 2007 
 
Jonas Erlandsson (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar hur bokslutet för 2007 ser ut. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att bokslutet för 2007 uppvisar 
ett negativt resultat om knappt 5 mkr. Kommunledningsutskottet ska få en skriftlig 
redovisning om orsakerna den 31 mars och kommunstyrelsen den 8 april. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 45  DNR: KF/2008.109 
 
Enkel fråga angående motion om framtidens äldreomsorg 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
påtalar att hon har fått besked om att motionen om framtidens äldreomsorg inte är 
överlämnad till äldreboendegruppen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) besvarar frågan vid 
kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 
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KF § 46 
 
Enkel fråga angående sopsortering 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar hur kommunen hanterar källsorterade sopor. Hans uppfattning är att soporna 
blandas ihop. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 47  DNR: KF/2008.114 
 
Enkel fråga angående Högsby Energi AB 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
vill ha en programförklaring för Högsby Energi AB. Vilka energikällor tänker bolaget 
satsa på? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 48  DNR: KF/2008.113 
 
Enkel fråga angående äldreboendegruppens sammansättning 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) och 
frågar vilka partier som är representerade i äldreboendegruppen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att äldreboendegruppen består 
av representanter från de partier som ingår i kommunstyrelsen. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 38(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 49  DNR: KF/2008.48 
 
Interpellationer 
 
Inga interpellationer har lämnats in. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 39(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 50  DNR: KF/2008.104 
 
Motion om införande av ”Folkhälsoprogram” 
 
Socialdemokraterna har lämnat in en motion om införande av ”Folkhälsoprogram”. Ett 
antal tidigare motioner har påvisat att många politiker tar sitt uppdrag på allvar när det 
gäller säkerhet och ohälsotalet för våra anställda och kommuninvånare. Motionärerna 
saknar fortfarande svar på några av dessa inlämnade motioner. 
 
• Folkpartiet Liberalernas motion ”Policy för äldre”. 
• Socialdemokraternas motion ”Kommunens ohälsotal och kostnader”. 
• Socialdemokraternas motion ”Tillskapande av kolonilotter på kommunal mark”. 

 
Socialdemokraterna hemställer att kommunledningen snarast eller senast i juni månad 
2008 framlägger en fullständig Folkhälsoplan till kommunfullmäktige. Folkhälsoplanen 
skall innehålla såväl långsiktiga som kortsiktiga mål. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 40(40) 
Kommunfullmäktige  
 2008-03-27 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 51  DNR: KF/2008.105 
 
Motion angående diplomering av Högsby som ”Fairtrade City” 
 
Folkpartiet Liberalerna har lämnat in en motion i rubricerade ärende. 
 
Fairtrade City är en diplomering till kommuner som engagerar sig för etisk konsumtion. 
Den lanserades i Sverige i januari 2006, men har funnits sedan år 2000 i Storbritannien. 
Drygt 400 städer är Fairtrade City-diplomerade runt om i världen, och konceptet finns 
nu i tretton länder i USA, Canada, Europa och Australien. I Sverige är hittills fem 
kommuner diplomerade och ungefär tio har ansökt om att få bli det. 
 
I varje kommun leds Fairtrade City av en styrgrupp vars främsta uppgift är att sprida 
information om etisk konsumtion bland kommunens invånare. Fairtrade City innebär att 
kommunen lever upp till kriterier som rör etisk upphandling, ett aktivt 
informationsarbete samt att man har ett utbud av etiskt märkta produkter i butiker och 
på arbetsplatser. Att bli Fairtrade City innebär att man inom de offentliga och privata 
sektorerna tar gemensamt ansvar för att olika varor i så stor utsträckning som möjligt 
uppfyller kriterierna för Rättvisemärkt. 
 
Folkpartiet Liberalerna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar 
 
Att snarast låta utreda förutsättningarna för att Högsby kommun ska kunna bli en 
”Fairtrade City”. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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